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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  XXXIII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  z  dnia

28  kwietnia  2017  r.  w  punktach  dotyczących:  „Interpelacje  i  zapytania  radnych.  Odpowiedzi

na interpelacje i zapytania, Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli oraz Wolne

głosy i wnioski”.

Interpelacje i zapytania radnych.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że doskonale wiadomo, że stan techniczno- eksploatacyjny

ulicy Parkowej jest zły. Natomiast dobrze, że władze gminy dostrzegły ten problem i w bieżącym

roku zaplanowano tam dwa zadnia. W związku z tym radny zapytał, w jakim stadium realizacji

znajdują  się  aktualnie  zadania:  ,,Przebudowa  ulicy  Parkowej  wraz  z  dojazdem  do  szkoły

podstawowej  i  basenu”  oraz  ,,Budowa  drogi  dojazdowej  do  gruntów  rolnych  w  ciągu  ulicy

Parkowej tj. na odcinku od hali sportowej do amfiteatru”?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że na sali obecny jest Kierownik

od spraw inwestycyjno- remonotwych, Pan Wiesław Nowicki, który odpowie na zadane pytania.

Pan Wiesław Nowicki – Kierownik Ref. ds. IRiGK powiedział, że zostały zebrane oferty na zadaniu

dotyczącym drogi dojazdowej do gruntów rolnych i odcinka drogi od hali sportowej do amfiteatru.

W związku z tym zostanie wyłoniony wykonawca ponieważ zostały złożone oferty i dokonana się

rozstrzygnięcia,  a  wtedy  będzie  realizowana  umowa.  Jeżeli  chodzi  o  drugie  zadanie  związane

z przebudową ulicy Pakowej, to jest się na etapie założeń projektowych dotyczących parametrów

technicznych  i  zakresu  rzeczowego.  W tym  miejscu  występuje  konieczność  poszerzenia  drogi

i przesunięcia słupów energetycznych oraz wykonania wjazdu do szkoły, gdyż wszyscy wiedzą jaki

on w tym momencie jest, a temat jest bardziej skomplikowany. Natomiast jest się na etapie założeń

projektowych żeby móc wyłonić projektanta tego zadania. 

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że rozumie, iż sprawa jest w realizacji.

Radny,  Pan  Grzegorz  Ozimina powiedział,  że  na  pracach  Komisji  wyszły  ciekawe  rzeczy

i w nawiązaniu do wypowiedzi poprzednika, który kiedyś wypowiadał się na temat stawek, cen

za m2 chodnika, to w trakcie badania jednostka z terenu gminy za 1 m2 zażyczyła sobie 68 zł. Taka

stawka  dotyczyła  wsi  Kościerzyn  Wielki  i  Gromadno  z  funduszu  sołeckiego.  Natomiast  jeżeli



chodzi  o  Kosztowo  i  Dobrzyniewo,  to  tam  inna  firma  wygrała  kwotą  167  zł  za  m2,  a  jest

to do zastanowienia się. Kontynuując radny dodał, że poprosił Pana Nowickiego o przedstawienie

pozostałych przetargów i zapytań o ceny, gdyż chciał to porównać. Tutaj jak zostało zauważone,

można robić chodniki taniej i jest dowód, że podmioty miejscowe są tak prężne i mogą wykonać

chodniki za 1/3 ceny, które dają obce firmy. W związku z tym radny powiedział, że prosi aby Pan

Nowicki  dostarczył  listę  z  wykazem  zadań  z  firmami,  które  wygrały  przetargi,  a  może  być

to ciekawe na następnej sesji. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że słusznie zauważył Pan radny

gdyż chodniki w Gromadnie i Kościerzynie realizowane były z funduszy sołeckich. Natomiast cena,

która została podana domniemywa się, że wykonawca nie był płatnikiem VAT-u, i wynikała z tego,

że  w dużej  mierze  chodniki  powstały przy  współudziale  mieszkańców.  To  oni  ponosili  koszty

związane z transportem, a wykonawca układał tylko kostkę. Obecny jest Pan Radny Kuna, który

jednocześnie jest Sołtysem wsi Kościerzyn Wielki, jak również Sołtys z Gromadna, Pan Roman

Kowalski i oni nie liczyli swojej usługi oraz sprzętu, a wykonywali nieodpłatnie tę czynność sami.

Ponadto jest się pełnym podziwu, że mieszkańcy tych miejscowości zaangażowali się w realizację

zadania,  a  gdyby tego nie  zrobili,  to  gmina  ogłosiłaby zapytanie  ofertowe i  wykonująca  firma

musiałaby włączyć w kalkulację ceny za m2, a także usługę, pracę i sprzęt.

Radny,  Pan  Grzegorz  Ozimina powiedział,  że  proponuje  taką  formę  współpracy  w  innych

Sołectwach,  gdyż  przypuszcza  się,  że  Sołtysi  z  innych  Sołectw  podobnie  podeszliby to  takich

zadań. Natomiast jeżeli chodzi o cenę, to 150% nie wynosi VAT lecz 23%, a zastosowane ceny nie

były poniżej kosztu zakupu, gdyż najtańsza kostka wynosi 36 zł, a przy dostawach hurtowych taka

kostka  kosztuje  22-23  zł.  Ponadto  kostka  na  wjazdy była  tańsza  od  kostki  na  chodnik,  gdzie

na wjazd stosuje się 8, a na chodnik 6. W związku z tym nie wiadomo, czy to był błąd osoby

sporządzającej, która wykonywała dokumentację.

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że chciałby się dowiedzieć o stan na tą chwilę, jeżeli

chodzi  o  ulicę  Piękną  w  Osieku  nad  Notecią,  gdyż  w  miesiącu  lutym  zabezpieczone  zostały

pieniądze na tą inwestycje. Ponadto została zabezpieczona dość potężna kwota na oświetlenie ulic

w  gminie.  W  związku  z  tym  radny  zapytał,  jak  daleko  jest  sytuacja  jeżeli  chodzi  o  ulicę

Za Skansenem i Spacerową w Osieku nad Notecią?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że w jednym jak i drugim temacie

odda głos Panu Kierownikowi Nowickiemu. Natomiast jedno jak i drugie zadanie jest już w trakcie

realizacji. 
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Pan Wiesław Nowicki – Kierownik Ref. ds. IRiGK powiedział, że jeżeli chodzi o ulicę Piękną,

to  jest  się  na  etapie  uzgodnienia  dokumentacji  wraz  z  przyłączem  kanalizacji  deszczowej

i włączeniem przy ośrodku zdrowia. Ponadto przy okazji zamierza się przebudować wpusty, które

tak  niefortunnie  zostały  tam  zlokalizowane,  częściowo  w  krawężnikach.  Taka  dokumentacja

powinna już być złożona gdyż termin kończył się do dnia dzisiejszego. Następnie zostaną złożone

dokumenty do Starostwa o zgłoszenie robót oraz jednocześnie przygotowana zostanie specyfikacja

o  wyłonienie  wykonawcy.  Natomiast  jeżeli  chodzi  o  oświetlenie,  to  w  przyszłym  tygodniu

umówione zostało spotkanie na uzgodnienia gdyż zostało złożone zapotrzebowanie na oświetlenie

na  trenie  całej  gminy.  W  związku  z  tym  na  tym  spotkaniu  zostanie  wszystko  uzgodnione

z  podzieleniem realizacji  tych  punktów na  poszczególne  lata,  gdyż  jest  to  program wieloletni,

a może być ustalone oświetlenie całej ulicy lub częściowe. Następnie Pan W. Nowicki powiedział,

że odnośnie słów Radnego Oziminy, to tam gdzie był chodnik, to jest wyżej aby samochody nie

najeżdżały i dlatego jest cieńsza warstwa podbudowy, a na wjazdach jest grubsza i dlatego cena jest

mniejsza. Ponadto wykonawca nie był VAT-owcem, a pomagali przy tym mieszkańcy. Natomiast

w Kosztowie i Dobrzyniewie na całej długości chodnika musi być podbudowa 15 cm stabilizacji

cementowej, i taka różnica jest widoczna. Dodatkowo wykonawca, który złożył ofertę jest VAT-

owcem, a jak zostanie tak wykonany chodnik, to można być tego pewnym i jest gwarancja.   

Przewodniczący  Rady,  Pan  Stefan  Rymer powiedział,  że  prosi  aby  nie  prowadzić  dyskusji

w zakresie spraw technicznych, gdyż można się spotkać i takie kwestie ustalić, ponieważ to nie jest

miejsce od rozstrzygania.  

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział, że na pewno nie powinno być 150% różnicy, gdyż

o  tyle  nie  ma  różnicy  między  jednym  chodnikiem,  a  drugim.  Następnie  radny  powiedział,

że chciałby się dowiedzieć na temat skargi jaka wpłynęła na Burmistrza Wyrzyska.

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że gwoli wyjaśnienia, to do biura Rady

Miejskiej nie wpłynęła żadna skarga na działania Pani Burmistrz. 

Radny,  Pan  Grzegorz  Ozimina powiedział,  że  na  pocztę  mailową  otrzymał  z  biura  Rady

zgłoszoną przez mieszkańców skargę, a jak Pani Burmistrz nie chce odpowiadać, to prosi o pisemne

wyjaśnienie. 

Przewodniczący Rady,  Pan Stefan Rymer powiedział,  że  gwoli  wyjaśnienia,  to z  biura Rady

Miejskiej wszyscy Radni otrzymali zawiadomienie o przestępstwie w formie anonimu. W związku

z tym należy precyzyjnie wypowiadać się, co wyszło z biura Rady. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział,  że to niech będzie anonim i niech Pani Burmistrz
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ustosunkuje się do tego. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zwraca uwagę na to, że do

biura Rady Miejskiej i do Urzędu Miejskiego wpłynął anonim. Zgodnie z rozporządzeniem Rady

Ministrów w sprawie organizacji  przyjmowania i  rozpatrywania skarg i  wniosków, takie  pisma

pozostawia się bez rozpoznania. Natomiast jaka jest przyczyna pozostawienia takiego pisma bez

rozpoznania, jest prosta Otóż każdy powinien być odpowiedzialny za swoje słowa. Gdyby autor

tego paszkwilu chciał się zmierzyć z prawdą, to podpisałby się pod jego treścią. W takim przypadku

znieważenie osoby Burmistrza spotkałoby się i spotka się gdyby ktoś rozpowszechniał anonimy,

z odpowiedzialnością naruszenia dobrego, imienia Burmistrza. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski  powiedział, że chciałby dowiedzieć się na temat wypowiedzi

Pana Wicestarosty podczas ostatniej sesji jaka miała miejsce w miesiącu marcu, a odnośnie ulicy

Dworcowej w Osieku nad Notecią.  Wyjaśniając radny powiedział,  że  pozostało w tym miejscu

zagłębienie pokanalizacyjne, a Pan Starosta stwierdził, że nie ma na to funduszy, a gmina odrzuciła

piłeczkę,  że to  nie  jest  droga gminna.  Natomiast  podsumowanie  Pana Starosty było,  że należy

spotkać się na kawie i coś ustalić. W związku z tym radny zapytał, czy takie spotkanie się odbyło

i jakieś ustalenia już zapadły, czy należało będzie dalej to prowadzić?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  także  w  tej  kwestii  jest

umówiona na spotkanie po weekendzie majowym.

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział,  że  po spotkaniu na Komisji,  na którym była Pani

audytor  jest  do  dnia  dzisiejszego  w  szoku.  Następnie  radny  zapytał,  czy  w  gminie  istnieją

i funkcjonują osoby, które zajmują się kontrolą? Natomiast według słów Pani kontrolującej było

tam od wielu, wielu lat szereg nieprawidłowości, a czy w strukturze organizacyjnej taka kontrola

jest komuś przypisana, i czy tylko jedynym sposobem kontroli będzie wynajem audytora.  Ponadto,

czy  Pani  Burmistrz  wyciągnie  w  stosunku  do  tych  osób  konsekwencje,  gdyż  parę  osób

odpowiedzialnych  jest  za  te  sprawy,  co  rzutuje  w  konsekwencji  na  ostateczny  wizerunek

Burmistrza.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że rzeczywiście tak jak zostało

poinformowane  na  poprzedniej  sesji,  przeprowadzony  został  audyt  w  Spółce  Przedsiębiorstwo

Wodociągów i Kanalizacji  w Wyrzysku.  Taki audyt  przeprowadził  audytor zewnętrzny i  z tego

tytułu, że kontroler zatrudniony w Urzędzie Miejskim na takim stanowisku, nie posiada wszystkich

uprawnień  do kontroli  finansowej,  które  posiada  audytor,  a  są  one  potwierdzone  certyfikatami

i szkoleniami. Natomiast do 2016 roku w gminie żaden z pracowników nie miał przeznaczonego
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obszaru nadzoru właścicielskiego nad Spółką. Obecnie został wyznaczony pracownik, który taki

nadzór właścicielski będzie pełnił, a od momentu powstania Spółki nie było ani jednej kontroli.

Dopiero  teraz  taka  kontrola  została  przeprowadzona,  a  jej  celem  było  poznanie  stanu,  który

w Spółce, jaki i innych jednostkach organizacyjnych jest. Natomiast nastąpiło to w chwili podjęcia

funkcji Burmistrza. Kończąc Pani Burmistrz powiedziała, że takie audyty zostały przeprowadzone

we wszystkich szkołach oraz w Miejsko-Gminny Ośrodku Pomocy Społecznej i Miejsko-Gminnym

Ośrodku Kultury,  a teraz został  powołany pracownik,  który od tego momentu będzie pilotował

i kontrolował wykonanie zadań przez Spółkę. 

Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.

Pan Antoni Włoszczyk – Wiceprzewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 w Wyrzysku powiedział,

że kończy się  przycinka drzew na osiedlu kwiatowym i  w dniu dzisiejszym zostanie  wszystko

zrealizowane. Natomiast wraz z Panem Przewodniczącym Zarządu Osiedla zorganizowali wywóz

nieczystości  i  problemu  nie  będzie  oraz  skarg,  że  zostały  jakieś  gałęzie.  Ponadto  w  dniu

wczorajszym  taka ekipa pracowała do godziny 21 i bardzo się to podoba, bo firma dobrze i solidnie

robi  robotę.  Następnie  Pan  A.  Włoszczyk  powiedział,  że  przy  ulicy  Kwiatowej  zostały  dwa

drewniane słupy sieci telekomunikacyjnej. W związku z tym padła prośba, aby zająć się tą sprawą

i dopilnować usunięcia tych słupów, które znajdują się na podstawie betonowej. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że temat zostanie rozpatrzony. 

Wolne głosy i wnioski.

Radny,  Pan  Zbigniew  Piotrowski powiedział,  że  przyjęta  została  uchwała  dotycząca  zmiany

nazwy ulicy w Osieku nad Notecią, a Pani Burmistrz mogłaby powiedzieć kilka słów na ten temat

gdyż obecni są Sołtysi.  

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że pomimo tego, że publikowane

są projekty uchwał z uzasadnieniem, to odpowie. W związku z tym Pani Burmistrz powiedziała,

że weszła w życie ustawa z dnia 1 kwietnia 2016 roku o zakazie propagowania komunizmu lub

innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej.

Taka ustawa obliguje gminę, Rady do weryfikacji ulic, które miałyby w swojej nazwie, takie idee

które propagowałyby totalitaryzm. W związku z tym, że na terenie gminy były niejednoznaczne

nazwy, które mogłyby kojarzyć się z tym propagowaniem, to dnia 16 lutego 2017 roku wystąpiono

do  Instytutu  Pamięci  Narodowej  w  kwestii  zaopiniowania  4  nazw  ulic:  ulicy  22  Stycznia
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w Wyrzysku oraz ulic XX-lecia, XXX-lecia i Bohaterów w Osieku nad Notecią. Uzyskana została

odpowiedź z Instytutu Pamięci Narodowej datowaną na dzień 16 marca 2017 roku i w opinii IPN-u

nazwy ulic 22 Stycznia i Bohaterów nie spełniały tych kryteriów, o których mowa była w artykule

1 cytowanej ustawy. Natomiast jeżeli chodzi o ulicę XX-lecia i XXX-lecia w Osieku nad Notecią,

to odrzucono i obligatoryjnie wskazano, że należy zmienić nazwy ulic. Jednakże IPN zaznaczył

w swoim piśmie, że jeżeli uda się uzyskać takie uzasadnienie do tej nazwy, która obecnie istnieje,

że nie  jest  ona wynikiem szerzenia tych totalitarnych i  komunistycznych idei,  to  wtedy można

spróbować  przekazać  do  Wojewody  uchwałę  pozostawiająca  taką  nazwę.  W  związku  z  tym

zaproponowane uzasadnienie jest logiczne na pozostawienie nazwy ulicy XX-lecia w Osieku nad

Notecią,  gdyż  zwrócona  została  uwaga  na  fakt,  że  od  momentu  podjęcia  uchwały,  to  dzisiaj

z tytułu XX-lecia upamiętnienia dnia 2 kwietnia, jako dnia uchwalenia 20 lat temu Konstytucji RP.

Takie działania zostały podjęte w celu nie narażania mieszkańców na koszty związane z realizacją

takiej  ustawy,  a  przyjęta  została  uchwała z  tym uzasadnieniem, gdzie taka rocznica przypadała

2 kwietnia 2017 roku. Kończąc Pani Burmistrz powiedziała, że nie znaleźli takiego uzasadnienia

dla  ulicy  XXX-lecia  w  Osieku  i  dlatego  też  podjęta  została  kolejna  uchwała  o  konsultacjach

społecznych, i będzie nadawać się dalszy bieg zmiany nazwy tej ulicy. Natomiast zostało zrobione

wszystko  aby uchronić  mieszkańców przed  dodatkowymi  kosztami,  jakie  wynikają  z  realizacji

ustawy, którą jako Rada należy realizować.  

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer podziękował za tak szerokie przedstawienie informacji

na temat ulicy XX-lecia i XXX-lecia oraz pozostałych ulic leżących na terenie Wyrzyska i Osieka. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  chciałaby  zaprosić

na szkolenie dotyczące zagadnienia rewitalizacji w związku z opracowaniem lokalnego programu

rewitalizacji  Gminy Wyrzysk.  Takie  szkolenie  ma  się  odbyć dnia  9  maja  br.  o  godzinie  12:00

w Urzędzie Miejskim w Wyrzysku, w sali nr 9. Następnie Pani Burmistrz powiedziała, że bardzo

serdecznie zaprasza na obchody związane z uchwaleniem Konstytucji 3 maja. Takie zaproszenie

dotyczące obchodów ukaże się na stronie internetowej  Urzędu oraz na portalu ,,NaszWyrzysk”.

Obchody zaczną się we wtorek w dniu 2 maja br. pod Urzędem Miejskim w Wyrzysku o godzinie

17:30 i następnie przejdzie się pod dwa pomniki w celu złożenia kwiatów, tak jak było to dnia 11

listopada. Natomiast o godzinie 18:30 odbędzie się uroczysta Msza Św. w Kościele pw. Świętego

Marcina  Biskupa  w  Wyrzysku.  Ponadto  tak  uroczyście  i  radośnie  będzie  świętować  się

na targowisku miejskim dnia 3 maja od godziny 14, a w czasie tych radosnych obchodów będą

czytane fragmenty Konstytucji oraz będą występy artystyczne o charakterze patriotycznym, śpiew
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i  taniec  ludowy.  Kończąc  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  dnia  5  maja  w  Osieku  nad  Notecią

odbędzie się gra terenowa, poznawcza dotycząca historii miasta i gminy. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że chciałby podziękować za rozpoczęcie prac remontowych

przy chodniku znajdującym się przy starej  drodze nr 10,  gdyż wymaga on remontu.  Natomiast

chodnik powinien być wykonywany zgodnie ze sztuką budowlaną, a szczególnie w tym trudnym

odcinku, gdzie skarpa podchodzi do zewnętrznego krawężnika, a należy zwrócić uwagę na jego

zabezpieczenie aby w przyszłości się nie rozchodził. 

Pan Edward Gaitkowski – Prezes PWiK w Wyrzysku Sp. z o.o. powiedział, że chciałby skorzystać

z okazji choć z Radnymi spotkał się już na posiedzeniach Komisji ale obecni są Państwo Sołtysi

i  przedstawiciele  Rad  Osiedlowych.  W  związku  z  tym  Pan  E.  Gaitkowski  powiedział,

że do dnia 15 maja br.  zobowiązuje się  wystąpić do Urzędu, jak i  do wszystkich z  informacją

o całodobowym numerze telefonu do zgłaszania awarii sieci kanalizacyjnej i wodociągowej aby

wszyscy mieszkańcy widzieli  pod jaki telefon dzwonić,  gdyż do tej  pory odbywało się to dość

chaotycznie.  Natomiast  będzie  to  telefon  do  pracowników,  którzy  pracują  całodobowo,  czyli

do oczyszczalni ścieków. Zostało to opracowywane aby było to w jakiś sposób uporządkowane,

bo  niestety  taka  jest  sieć,  że  średnio  dwie,  trzy  awarie  występują  na  dobę.  Następnie  Pan

E. Gaitkowski powiedział, że Radni na Komisjach przerabiali temat dotyczący sytuacji finansowej

Spółki w odniesieniu do modernizacji oczyszczalni ścieków. Natomiast na dzień dzisiejszy został

wykonany kosztorys inwestorski o znacznej wartości kilkunastu milionów złotych, a przy obecnych

finansach Spółki raczej nie ma możliwości na zaciągnięcie takiego zobowiązania. W związku z tym

przyjęte  zostało zadanie  powiększenia przychodów Spółki  i  będzie  druga informacja dotycząca

świadczenia usług przez Spółkę na rzecz mieszkańców, gdyż dużo budynków jest przyłączanych

do sieci. Obowiązkiem Spółki jest podciągniecie sieci do granicy, a od granicy do nowego budynku

przyłącze  kanalizacyjne  i  wodociągowe  leży  po  stronie  właściciela.  Dlatego  chce  się  wyjść

naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców, jak i również chęci zarobku, gdyż po co ma wykonywać

to  obca  firma,  a  wyjdzie  się  z  propozycją  wykonania  takich  przyłączy za  konkurencyjne  ceny

w  stosunku  do  firm  jakie  dotychczas  świadczyły  takie  usługi.  Również  do  tego  terminu  taka

informacja  trafi  z  prośbą  o  opublikowanie  dla  mieszkańców,  gdyż  należy  pozyskać  środki

na realizację inwestycji. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer podziękował za przekazanie informacji. 

Radny, Pan Grzegorz Ozimina powiedział,  że w nawiązaniu do poprzednika, to po rozmowie

z mieszkańcami proponuje aby rozważyć ewentualność utworzenia na stronie internetowej miejsca
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gdzie  mieszkańcy  mogliby  zgłaszać  stan  liczników,  gdyż  nie  zawsze  wszystkim  pasuje  być

na  miejscu.  W takim  przypadku  można  byłoby  wysyłać  faktury  i  niekoniecznie  musiałby  iść

inkasent  w  to  miejsce,  a  takie  są  głosy  z  terenu.  Kończąc  radny  powiedział,  że  na  stronie

internetowej  PWiK  można  byłoby  utworzyć  takie  miejsce  do  zgłaszania,  gdyż  w  niektórych

miastach tak już wodociągi robią. 

Pan Edward Gaitkowski – Prezes PWiK w Wyrzysku Sp. z o.o. powiedział, że zostanie rozważona

taka możliwość, lecz ideą jest aby mieszkańcy przyzwyczaili się tak jak jest w przypadku wywozu

śmieci. Tak samo będzie z odczytem liczników, gdyż do publicznej wiadomości zostanie podany

harmonogram wizyt inkasentów aby mieszkańcy wiedzieli, że w takim dniu będzie odczyt licznika.

Natomiast jak komuś nie będzie pasowało, to można będzie przekazać w takiej formie jak podał

Radny, lecz następnie dokonana zostanie kontrola, bo jak wiadomo jest bardzo duże zadłużenie

mieszkańców.

Przewodniczący  Rady,  Pan  Stefan  Rymer powiedział,  że  przyłącza  się  do  zaproszenia  Pani

Burmistrz aby wspólnie świętować dzień 2 i 3 maja, a oby dopisała tylko pogoda. 

Sporządziła:
D.Pinkowska           
podinsp. ds obsługi rady gminy 
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